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امام کاظم )ع( :
  شايسته فرد عاقل است

 که چون کارى را انجام می دهد 
از خداوند حيا کند.

خبر خبر ورزشي
برای  فصل بعد ؛

کاديز جواز حضور 
در لاليگا را کسب کرد

تیم فوتبال کادیز پس از ۱۴ سال موفق به حضور دوباره در 
رقابت های لالیگا شد.

شکست  و  خورده  رقم  نتایج  به  توجه  با  ایلنا،  گزارش  به 
رئال ساراگوسا برابر رئال اوویدو، باشگاه کادیز در فاصله دو 
اسپانیا  فوتبال  دوم  سطح  رقابت های  پایان  تا  مانده  هفته 
به لالیگا صعود کرد. این تیم بعد از ۴۰ بازی با ۶۹ امتیاز 
صدرنشین است و با جایگاه سوم )سهمیه پلی آف( فاصله ای 

۷ امتیازی دارد.
باشگاه ۱۰۹ ساله کادیز که به "زیردریایی های زرد" معروف 
است، در تاریخ خود ۱۲ فصل در لالیگا حضور داشته که 
آخرین آن ها به فصل ۰۶-۲۰۰۵ بازمی گردد؛ حضوری که 
با قرار گرفتن در رده نوزدهم جدول و سقوط، تنها در همان 

یک فصل خلاصه شد

با اعلام اتحادیه  باشگاه ؛
محروميت منچسترسيتی بخشده شد

دارند  را  این  فرصت  منچیترسیتی  در  گواردیولا  شاگردان 
تا بار دیگر در مسابقات لیگ قهرمانان اروپا شرکت کنند.

 در ماه ژوئن با اعلام اتحادیه فوتبال  باشگاه منچسترسیتی 
در  حضور  از  فصل  دو  مالی  فیرپلی  رعایت  دم  دلیل  به 

مابقات لیگ قهرمانان اروپا محروم شد.
تقاضای  درباره  جلسه ای  در   CAS ورزش  عالی  دادگاه 
محرومیت  کرد.  اعلام  سیتیزن ها  فرجام خواهی 
منچسترسیتی برای حضور در لیگ قهرمانان اروپا بخشیده 
شد و این تیم می تواند دو فصل آینده در رقابت های اروپایی 
شرکت کند. سیتیزن ها ۱۰ میلیون یورو جریمه مالی شدند.

خریدبزرگ پاری سن ژرمن ؛
 رونالدو به پاريس می رود

یک رسانه ایتالیایی خبر داد پاری سن ژرمن به دنبال جذب 
فوق ستاره پرتغالی یوونتوس است.

سن  پاری  باشگاه  داد  خبر  ایتالیا  مرکاتو«  »کالچو  سایت 
ابرستاره  رونالدو،  کریسیتیانو  با  را  خود  مذاکرات  ژرمن 
 ۲۰۱۸ سال  در  است.رونالدو  کرده  آغاز  یوونتوس  پرتغالی 
بعد از ۹ سال درخشش به همراه رئال مادرید به یوونتوس 
آمد. البته فوق ستاره پرتغالی در تورین احساس راحتی می 

کند و ۲ سال از قراردادش با بیانکونری باقی مانده است.
کرده  اعلام  این  از  پیش  سبز  مستطیل  ساله   ۳۵ اسطوره 
بود که به قراردادش با بانوی پیر متعهد است و احترام می 
او بمب نقل و  پاریس  به  انتقال رونالدو  گذارد. در صورت 

انتقالاتی تابستانی در ایام کرونا می شود.

ادعای کالچو مرکاتو :
ژرژ ژسوس در آستانه

 بازگشت به باشگاه بنفيکا است
خود  سابق  باشگاه  به  احتمالا  فلامینگو  پرتغالی  سرمربی 

بنفیکا باز خواهد گشت.
قهرمان  را  فلامینگو  گذشته  سال  توانست  ژسوس  ژرژ 
هدایت  که  زمانی  او  کند.  برزیل  لیگ  و  لیبرتادورس  جام 
پرطرفدارترین تیم برزیل را برعهده گرفت، این تیم جایگاه 
مناسبی نداشت ولی توانست تحول بزرگی در این باشگاه 
ایجاد کند و اخیرا قراردادش را یک سال دیگر نیز تمدید 
اسپورتینگ  و  بنفیکا  هدایت  سابقه  این  از  پیش  او  کرد. 

لیسبون را در کارنامه دارد.
سال  شش  از  پس  را  بنفیکا  نیمکت   ۲۰۱۵ سال  ژسوس 
اسپورتینگ  رقیب  تیم  به  و  کرد  رها  آمیز  موفقیت  بسیار 
ذکری  قابل  توفیق  به  باشگاه  این  در  ولی  رفت  لیسبون 

دست پیدا نکرد. 
قافیه  امسال  بنفیکا که  باشگاه  ادعای کالچو مرکاتو  طبق 
بازگرداندن ژسوس  اندیشه  باخته، در  پورتو  به  را  قهرمانی 
شده.  حاصل  او  با  نیز  درصدی   ۹۰ توافق  گویا  و  است 
از  پس  پنجشنبه  که  است  کرده  اعلام  بنفیکا  به  ژسوس 
فینال کوپا دی ریو تصمیم نهایی خود را اعلام خواهد کرد.

با  تمدید  رغم  علی  ژسوس  که  دارند  اطمینان  پرتغال  در 
فلامینگو، بار دیگر هدایت بنفیکا را برعهده خواهد گرفت.

روژه ميلا :
کنار مسی بازى می کردم
 به هر تيم 5 گل می زدم

اسطوره فوتبال کامرون بازی کنار مسی را رویایی دانست 
و اینکه می توانست به لطف پاس های او در هر بازی ۵ 

گل به ثمر برساند.
 ۱۹۹۰ جهانی  جام  در  کامرن  ملی  تیم  ستاره  میلا  روژه 
و  نیز صعود کرد  نهایی جام  تا یک چهارم  که  تیمی  بود. 
شود.  نهایی  نیمه  راهی  نتوانست  انگلیس  از  شکست  با 
کامرون شگفتی سازی را با پیروزی ۱-۰ بر مدافع عنوان 
قهرمانی یعنی آرژانتین در همان بازی نخست شروع کرد و 
لقب شیرهای رام نشدنی را به خود اختصاص داد.روژه میلا 
بهترین گلزن کامرونی ها بود و ۳۰ سال پس از آن جام به 

یاد ماندنی در مصاحبه با نشریه اسپورت شرکت کرد.
 میلای ۶۸ ساله اخیرا گفته بود که بهترین بازیکن تاریخ 
از نظر او پله است و ترجیح داد این دو را بالاتر از مارادونا 
و لیونل مسی قرار دهد. او در این رابطه به اسپورت گفت:» 
دوران  در  او  چون  همتاست  به  ای  ستاره  پله  من  برای 
مورد مسی  در  میلا  بود.   جلوتر  از همه  خودش ۳۰ سال 
گفت:» بدون تردید مسی در بین بهترین های تاریخ فوتبال 
جای دارد. به شخصه خیلی از مقایسه ها خوشم نمی آید. 
متفاوتی  بازیکنانی که پست های  بین  قیاس  به خصوص 
دارند و همچنین بازیکنانی که هم دوره نبوده اند. در مورد 
مسی می توانم بگویم که اگر کنار او بازی می کردم، هر 

بازی ۵ گل می زدم.«

استقلالی ها با پرواز چارتر 
به آبادان می آيند

اعضای تیم فوتبال استقلال قرار است با پرواز چارتر راهی 
آبادان شوند.

طبق هماهنگی های صورت گرفته آبی پوشان قرار است با 
پرواز چارتر راهی آبادان شوند . آبی پوشان روز ۵شنبه تهران 

را به مقصد این شهر ترک خواهند کرد.
قرار بود استقلالی ها با پرواز چارتر به جم هم بروند اما لغو 

بازی، سفر این تیم را لغو کرد.

مدافع جوان تيم استقلال تهران ؛
وضعيت عارف غلامی نگران کننده است

مبارزه  کرونا  بیماری  با  تهران  استقلال  تیم  جوان  مدافع 
می کند.

عارف غلامی، مدافع جوان تیم فوتبال استقلال تهران پس از 
دیدار مقابل تراکتور تبریز در هفته بیست و چهارم لیگ برتر 
مشخص شد به بیماری کووید-۱۹ مبتلا شده است و باید در 

قرنطینه خانگی به سر ببرد.
این بازیکن که پس از ابتلای نزدیک به ۱۴ بازیکن و عضو 
این تیم درگیر ویروس کرونا شده است به گفته کادرپزشکی 
این باشگاه وضعیت نگران کننده ای دارد؛ وضعیتی که تصویر 

منتشر شده از او به وضوح آن را نشان می دهد.
رسمی  صفحه  در  تصویری  انتشار  با  غلامی  عارف 
اینستاگرامش نشان داد در مبارزه با ویروس کرونا وضعیت 

جسمانی مناسبی ندارد و احوال خوشی ندارد.

تيم آلمانی ؛
وردربرمن خواستار جذب طارمی شد

مهدی  جذب  برای  مذاکرات  آلمان  وردربرمن  فوتبال  تیم 
طارمی را شروع کرده است.

 سایت SID در این باره نوشت : وردربرمن توانست با کنار 
زدن هیدنهایم در نهایت در بوندسلیگا بماند و اکنون به دنبال 
تقویت برای فصل جدید رقابت های بوندسلیگاست. در همین 
راستا سران تیم آلمانی، مهدی طارمی، مهاجم تیم فوتبال 
ایران و فعلی ریو اوه پرتغال را مدنظر قرار دارند تا او را به 

خدمت بگیرند.
درآمد  پرتغال  اوه  ریو  تیم  عضویت  به  تابستان  در  طارمی 
اروپا خوش  فوتبال  در  فصل حضور  اولین  در  شد  موفق  و 
بدرخشد و در ۳۴ بازی برای این تیم ۲۲ گل به ثمر رسانده 

که از جمله ۱۴ گل در لیگ پرتغال بوده است.
این در حالی است که گفته می شود طارمی از چند تیم مطرح 

پرتغال نیز پیشنهاد بازی دریافت کرده است.

برای پيوستن به باشگاه بلژیكی ؛
بيرانوند بالاخره رفت

علیرضا بیرانوند که پیش از این دوبار موفق به سفر به بلژیک 
نشده بود، سرانجام پس از حل مشکل خروجی بامداد امروز 

راهی بلژیک شد.
تیم  پزشکی  تست  در  شرکت  برای  پرسپولیس  بان  دروازه 
آنتورپ راهی این کشور شد و پس از پشت سر گذاشتن از 
این مرحله در تمرینات این تیم شرکت می کند. بیرانوند چند 
روز قبل هم راهی فرودگاه شد تا به این سفر برود اما به دلیل 

مشکل خروج از سوی نظام وظیفه سفرش به تاخیر افتاد.
حواشی  ایجاد  باعث  بلژیک  در  بیرانوند  حضور  در  تاخیر 
و  بود  پوش کشورمان شده  ملی  بان  دروازه  برای  مختلفی 
حتی برخی اخبار از منتفی شدن این انتقال می گفتند. باشگاه 
بلژیکی هم در این بین با یک دروازه بان مطرح در لیگ این 
کشور قرارداد امضا کرده بود و گفته می شد به دنبال به خدمت 
گرفتن دروازه بان دیگری هم هست. موضوعی که برخی آن 

را به مشکلات حضور بیرانوند در بلژیک مرتبط می دانستند.

پس شایعات مختلف ؛
مقصد بعدى قلعه نويی مشخص شد

امیر  آنکه  بر  مبنی  بود  شده  منتشر  شایعاتی  قبل  مدتها  از 
قلعه نویی در پایان فصل از سپاهان جدا خواهد شد و جای 

فرهاد مجیدی روی نیمکت استقلال را خواهد گرفت.
شایعه ای که قلعه نویی در گفتگوی اخیرش با برنامه ورزش 
و مردم آن را تکذیب و اعلام کرد مجیدی سرمایه استقلال 
است و باید آرامش داشته است. بعد از قلعه  نویی نوبت به 
احمد سعادتمند رسید که بگوید هیچ صحبتی با امیر برای 
گفته  شرایطی  چنین  در  است.  نکرده  استقلال  در  حضور 
می شود که قلعه نویی تصمیمش را برای فصل بعد گرفته و 

مقصدش را هم مشخص کرده است.
مذاکراتی  مس  باشگاه  نوشته،  جم  جام  روزنامه  که  آنطور 
پنهانی با امیر قلعه نویی سرمربی فعلی سپاهان داشته است. 
این باشگاه شانس زیادی برای حضور در لیگ برتر دارد و 
تیم های  قدرتمندترین  از  یکی  در صورت صعود  می خواهد 
فصل آینده را ببندد.ظاهرا مذاکرات اولیه هم مثبت بوده ولی 
همه چیز منوط به آن است که مس کرمان بتواند به لیگ 
 برتر برسد. اگر این اتفاق بیفتد سران آن باشگاه تمام تلاش 
خود را خواهند کرد تا بتوانند قلعه نویی را جذب کنند. آنها به 
سرمربی فعلی سپاهان اعلام کرده اند در صورت صعود، هزینه 

هنگفتی برای بستن تیمی قدرتمند می کنند.

عبدی : 
گل قهرمانی پرسپوليس را من می زنم

مهدی عبدی گلزن جوان پرسپولیس می گوید این تیم برای 
کسب سه امتیاز مقابل فولاد قرار خواهد گرفت.

گفت:  خودش  وضعیت  آخرین  خصوص  در  عبدی  مهدی 
خوشبختانه شرایط خیلی خوبی دارم و در این مدت تمرینات 
خیلی خوبی انجام دادم به طوری که موفق شدم توجه آقای 
یحیی را به خودم جلب کنم. وی در پاسخ به این سوال که 
می زند  را  پرسپولیس  قهرمانی  فکر می کنی چه کسی گل 
ادامه داد: نمی دانم! شاید گل قهرمانی پرسپولیس را من بزنم.

فکر می کنم در این چند بازی هم که به میدان رفتم آقا یحیی 
از عملکردم راضی بود و خوشبختانه همه چیز خوب است.

پزشک باشگاه فولاد :

 بیت سعید مقابل استقلال کرونا نداشته است
در  توضیحاتی  فولادخوزستان  تیم  پزشک 
حسن   سوی  از  منتشرشده  ویدئوی  خصوص 
بیت سعید و زمان ابتلای این بازیکن به ویروس 

کرونا ارائه کرد.
بعد از انتشار ویدئوی حسن بیت سعید مهاجم تیم 
فولاد خوزستان درباره ابتلایش به ویروس کرونا و 
اینکه زمان بازی با استقلال هم کرونا داشته است، 
باشگاه فولاد توضیحاتی در این زمینه ارائه کرد. در 
این توضیحات از زبان مرادی پزشک باشگاه فولاد 

خوزستان آمده است:
سعید  بیت  حسن   ۱۳۹۹ تیرماه   ۱۴ تاریخ  »در 
در  خوزستان  فولاد  پرتلاش  و  اخلاق  با  بازیکن 
بر  مبنی  پیامی  خود  شخصی  اینستاگرام  صفحه 
خود مراقبتی عزیزان در مواجهه با ویروس کرونا 
فولادخوزستان  فوتبال  تیم  کادرفنی  توصیه  با  را 
منتشر کرد. نامبرده در قسمتی از این پیام اعلام 
نموده است مدت ۱۲ روز است که در قرنطینه در 

اثر بیماری کرونا به سر می برد.  
با بررسی دقیق مدارک پزشکی اخذ شده از ایشان 
طی دورانی که به بیماری کرونا مبتلا شده است 
و بررسی تست های اخذ شده بازیکن نامبرده، می 
توان بیان کرد باتوجه به اینکه حسن بیت سعید  

پس از بازی با تیم استقلال تهران ودر تاریخ ۷ تیر 
۱۳۹۹ در آزمایشگاه جمعیت هلال احمر خوزستان 
در معرض تست تشخیصی کرونا قرار گرفته است 
و از سویی پس از بازی مقابل ماشین سازی تبریز 
در اهواز در تاریخ ۹ تیر ۱۳۹۹ نتیجه تست حاصله 
با در  و  ابلاغ گردیده  فوتبال  تیم  به کادرپزشکی 
نظر گرفتن این حقیقت که این قهرمان شایسته 
در مقابل تیم استقلال تهران به مدت نزدیک ۹۸ 

عارضه  هیچگونه  بدون  رقابت  میدان  در  دقیقه 
بالینی تلاش نموده و قبل از بازی نیز هیچگونه 
علائمی را در گزارش فرم خوداظهاری بیان ننموده 
، متوجه می شویم که در نهایت صحت سلامت در 
این مسابقه تمامی تلاش خود را برای سربلندی 

فولاد خوزستان انجام داده است.  
از این رو با توجه به نتیجه تست انجام شده بر روی 
ایشان به سادگی می توان دریافت که آقای حسن 

بیت سعید از تاریخ ۷ تیرماه ۱۳ ۹۹پس از تست 
انجام شده در محل منزل خود واقع در شهرستان 
سوسنگرد در قرنطینه بسر برده ، لذا با احتساب ۱۲ 
روز قرنطینه که توسط ایشان بیان گردیده  بایستی 
تا تاریخ ۱۹ تیر ۱۳۹۹ در این شرایط به سربرده 
 ۱۳۹۹ تیر   ۱۴ تاریخ  در  ایشان  حالیکه  در  باشد 
ویدئو منتسب به خود را نشر داده است از این رو 
با یک محاسبه ساده می توان دریافت که فاصله 
بین تاریخ اولین روز قرنطینه یعنی ۷ تیر ۱۳۹۹ و 
ویدئو منتشرشده تا تاریخ ۱۴ تیر ۱۳۹۹ صرفا ۷ 

روز می باشد. 
 ازاین رو به اطلاع کلیه علاقمندان به تیم فولاد 
دوست  فوتبال  و  فرهیخته  مردم  و  خوزستان 
قرنطینه  روز   ۱۲ بیان  که  رسانیم  می  کشورمان 
توسط بازیکن تیم فولاد خوزستان جناب آقای بیت 
سعید خطا و اشتباه سهوی توسط نامبرده بوده و 
کلیه مسؤلیت های آن به عهده بازیکن می باشد که 
امیدواریم دیگر شاهد تکرار اینگونه موارد نباشیم 
چون باعث انجام قضاوت شهودی و بعضاً جهت 
گیرانه توسط افراد غیر مطلع می گردد و با استناد 
کردن  دار  خدشه  در  سعی  منابع  از  برخی  آن  به 

ماهیت اخلاقی باشگاه می نمایند.

 یک مربی فوتبال بانوان با بیان این که تغییر در ساختار فدراسیون و 
باشگاه ها، لزوم توسعه فوتبال بانوان است، گفت: با توجه به این که 
فوتبال بانوان اولویت یک باشگاه نیست، آن باشگاه برای تقسیم البسه 
اختصاص  بانوان  به  را  انبار خود  ته مانده های  نیز  ورزشی  وسایل  و 
می دهد و می توان گفت تفاوت فوتبال بانوان و آقایان مثل روز و شب 

است یا حتی به اندازه فاصله دو سیاره است.
خدیجه پوربهبهانی در گفت وگو با ایسنا، با بیان این که قدرت نداشتن 
بانوان در فوتبال ایران باعث عدم توسعه این رشته در بخش بانوان 
شده است، اظهارکرد: باید به دنبال راهکاری برای رفع این مشکل 
باشیم و یاد بگیریم برای توسعه راهبردی نیاز به تغییرات اساسی چه در 

اساسنامه فدراسیون و چه ساختار محوری فوتبال بانوان داریم.
*تغییر در ساختار فدراسیون و باشگاه ها، لزوم توسعه فوتبال بانوان

وی ادامه داد: اگر این تغییرات را بپذیریم، موفق خواهیم شد و پیشرفت 
راحتی  به  نکنیم،  عمل  و  بپذیریم  اگر  البته  و  است  پیش روی مان 
فرصت ها را از دست داده ایم. پس برای رسیدن به این تغییرات نیازمند 
نگاه جدی فدراسیون فوتبال هستیم. اصلی ترین موضوع که از آن 
می توان به عنوان عاملی برای توسعه فوتبال بانوان نام برد، تغییر در 

ساختار فدراسیون و باشگاه ها است.
این مربی فوتبال بانوان با بیان این که مرزبندی برای تماشای فوتبال 
جایگاه علمی از نظر مدیریت ورزشی و صنعت فوتبال وجود ندارد، 
افزود: خانم های بسیاری در این رشته در حال فعالیت هستند و حتی در 
سال ۲۰۱۰ میلادی که خانم کلارا مونت، مدیر تیم ملی اسپانیا بود، 
این تیم به عنوان قهرمانی جام جهانی دست پیدا کرد و به نظر می رسد 
در فوتبال ایران نیز باید از تمام ظرفیت بانوان و آقایان برای پیشرفت 

بهره مند شویم.
* فوتبال فقط یک ورزش مردانه نیست

وی عنوان کرد: فوتبال فقط یک ورزش مردانه نیست و قدرت نداشتن 
بانوان در ساختار فدراسیون یک معضل محسوب می شود و هر چقدر 
بانوان توانمند را در فدراسیون فوتبال داشته باشیم، به طبع نیز می 
توان برنامه ریزی بهتری برای این بخش انجام دهیم. البته سال ها 
است در فوتسال بانوان پیشرفت داشته ایم که این جای تعریف، تمجید 
و تشویق دارد اما از نظر کلی باید تغییراتی در بخش اساسنامه فوتبال 
بانوان ایجاد شود تا بانوان ضمن حضور در بخش ساختاری فدراسیون، 
نقش پررنگ تر و بهتری در فدراسیون و پست نایب رییسی بانون آن 

داشته باشند.
*حضور بانوان در هیات رئیسه باشگاه ها، نیاز فوتبال بانوان

پوربهبهانی خاطرنشان کرد: یکی از اصلی ترین نیازمندی های فوتبال 

بانوان، حضور در هیات رئیسه باشگاه ها است که این مهم نیز به نگاه 
فدراسیون به بخش بانوان نیاز دارد؛ به طور مثال وزیر ورزش کشور 
ونزوئلا یک خانم است و وقتی یک خانم نیز وزیر باشد، طبیعتا نگاه 
ویژه تری به ورزش بانوان خواهد داشت و جالب است بدانید فوتبال 
مردان این کشور در رنکینگ از ایران پایین تر و فوتبال زنان آن از 

ایران بالاتر است.
*تیم داری باشگاه ها در لیگ برتر فوتبال بانوان اجباری شود

وی افزود: قانونی که فدراسیون ونزوئلا تدوین کرده، این است که 
تیم های باشگاهی این کشور که در سطح اول فوتبال کار می کنند، 
الزام به داشتن تیم زنان هستند و این تاثیر مثبتی در پیشرفت فوتبال 
بانوان ونزوئلا داشته است. البته یک زمانی نیز فدراسیون ایران در 
بحث کسر مالیات از باشگاه ها، موضوع تیم داری در بخش بانوان را 
مطرح و عنوان کرد، به شرط این که باشگاه ها تیم بانوان داشته باشند، 
با کسر مالیات مواجه می شوند. این موضوع اختیاری بود، در حالی که به 
نظرم باید به یک موضوع اجباری تبدیل شود زیرا مساله کسر مالیات 
به صورت کلی تاثیر آن چنانی در ترغیب باشگاه ها برای تیم داری در 

فوتبال بانوان نداشته است.
*عدم عدالت رفتاری با سرمربیان خانم از سوی باشگاه ها

این مربی فوتبال عنوان کرد: برخی باشگاه ها ساختار فوتبال بانوان را 
فقط به اسم فعال کرده اند ولی باید ببینیم در واقعیت چقدر به فوتبال 
بانوان از سوی این باشگاه ها پرداخته شده است که می توان تاثیر این 
مهم را در کیفیت و کمیت کار تیم ملی فوتبال بانوان دید. همچنین 
نکته مهمی که در رفتار باشگاه ها با تیم های آقایان و بانوان شان وجود 
دارد، بسیار با هم متفاوت است و شاید بتوان نمره کمی را به رفتار 
باشگاه ها با تیم بانوان شان داد. عدم عدالت رفتاری با سرمربیان خانم 
از دیگر مواردی است که در تیم داری باشگاه ها دیده می شود. برخورد 
برخی باشگاه ها با سرمربیان آقا به صورتی است که قابل قیاس با 
سرمربیان خانم نیست. به طور مثال بیشتر باشگاه ها چنان به دغدغه 
های سرمربیان آقا توجه می کنند که بتوانند کادر فنی را در آرامش 
نسبی قرار دهند که این نیز جزو وظایف یک باشگاه است اما همین 
باشگاه ها در برخورد با سرمربیان خانم خود را ملزم به این رفتار نمی 
دانند و بیشتر کادر فنی تیم های فوتبال یا فوتسال بانوان در طول یک 
فصل کار خود را با آرامش کم یا تنش بسیار دنبال می کنند. ضمن 

اینکه سرمربیان خانم اختیارات کاملی ندارند و دست شان باز نیست.
*با فوتبال بانوان به صورت آکادمیک برخورد نمی شود

وی با بیان این  که چالش های فوتبال بانوان از نظر کیفی و کمی 
بسیار هستند که این مهم به دلیل نبود ساختار مناسب در اساسنامه 

فدراسیون فوتبال است، گفت: همچنین باشگاه ها در راستای تفکرات 
مربیان خانم  نیستند و در حالی که در حیطه فوتبال آقایان همه چیز 
منظم و با برنامه صورت می گیرد، این مهم در فوتبال بانوان دیده 
نمی شود. همچنین باشگاه ها آکادمی برای فوتبال بانوان خود ندارند 
و هیچ باشگاهی در سطح کشور به صورت آکادمیک با بخش فوتبال 
بانوان برخورد نمی کند. به طور مثال برگزاری اردوهای ورزشی پیش 
فصل مسابقات یا نیم فصل فقط در تیم های آقایان دیده می شود و 
بانوان از این مهم برخوردار نیستند، در حالی که برگزاری این اردوها 
به آمادگی جسمانی و روانی بازیکنان خانم نیز تاثیر بسزایی داشته و 

همچنین می توان بازخورد آن را سطح کیفی لیگ و تیم ملی دید.
* ته مانده های انبار باشگاه ها به فوتبال بانوان می رسد

پوربهبهانی گفت: با توجه به این که فوتبال بانوان اولویت یک باشگاه 
نیست، آن باشگاه برای تقسیم البسه و وسایل ورزشی نیز ته مانده های 
انبار خود را به بانوان اختصاص می دهد و می توان گفت تفاوت فوتبال 
بانوان و آقایان مثل روز و شب یا حتی به اندازه فاصله دو سیاره است. 
در هر صورت باشگاه ها باید نگاه خود به فوتبال بانوان را تغییر دهند 
زیرا همانطور که یک آقا در زمین فوتبال زحمت می کشد، دختران نیز 

زحمت می کشند و تلاش فراوانی دارند.
وی افزود: در فوتبال بانوان قراردادها بسیار کم است، ولی می بینیم که 
در فوتبال آقایان قراردادهای میلیاردی منعقد می شود. برای پیشرفت 
فوتبال بانوان باید این نگاه تغییر کند و امیدوارم در فصل آینده فوتبال 
بانوان شاهد افزایش قرارداد دختران فوتبالیست و کادر فنی تیم ها 
باشیم چرا که با بودن راهکارهایی بهتر می توان چنین مشکلاتی را از 
سر راه بانوان برداشت. همچنین وقتی حرف از فوتبال بانوان می شود، 
از سوی مدیران عامل باشگاه ها بسیار شنیده می شود که در هزینه تیم 
آقایان مانده ایم و البته این موضوع را قبول داریم زیرا فوتبال ایران 

باشگاه داری نیست و در واقع تیم داری است.

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان گفت:  هنوز به کسب سهمیه 
آسیایی در فصل نوزدهم فوتبال امیدوار هستیم.

تست  شدن  منفی  درباره  ایسنا  با  گفت وگو  در  عیسی زاده  علی 
کرونای تمام اعضای این تیم، اظهارکرد: همان طور که می دانید 
هنوز وضعیت خوزستان از نظر شیوع کرونا به شرایط عادی نرسیده 
است اما ما پروتکل های ابلاغی برای انجام تمرینات و برگزاری 
تست  که  شد  این  نتیجه  و  کرده ایم  رعایت  کاملا  را  مسابقات 

کرونای تمام اعضای تیم منفی بود.
وی بیان کرد: خدا را شکر دو هفته ای است که مردم شهر آبادان 
به خوبی نکات بهداشتی را رعایت می کنند و طبق آن چه مشاهده 
می شود، بیش از ۸۰ درصد مردم شهر خود را ملزم به استفاده از 
ماسک می دانند. به هر حال اگر مردم به آن چه مسئولان بهداشت 
کرونا  ویروس  نظرم  به  کنند  توجه  دارند،  تأکید  کشور  درمان  و 
خیلی زودتر از این ها از بین می رود. پیش از این نیز آمار مبتلایان 

به ویروس کرونا در شهرستان آبادان، روزانه ۱۲۰ نفر بود اما این 
آمار اکنون به ۱۲ نفر رسیده است و این نشان می دهد که مردم 

بسیار خوب رعایت می کنند.
مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان عنوان کرد: پیش از این نیز 
تیم نساجی اعلام کرده بود که با توجه به وضعیت قرمز خوزستان، 
آبادان  به  آن ها  اما  کند  تغییر  آبادان  نفت  و  نساجی  بازی  مکان 
آمدند و بازی با رعایت تمام نکات بهداشتی و ایمنی و بدون به 

وجود آمدن کوچک ترین مشکل برگزار شد.
وی در پاسخ به این سوال که باتوجه به اظهارات سرمربی تراکتور 
مبنی بر این که "تا تکلیف بازی های معوقه لیگ مشخص نشود، از 
مالک باشگاه می خواهد دیگر به میدان نروند"، نظر باشگاه صنعت 
آسیایی  شانس کسب سهمیه  از  هنوز  که  این خصوص  در  نفت 
به  بستگی  زمینه  این  در  تصمیم  گفت:  است، چیست؟  برخوردار 
تابع یکسری قانون و مقررات  نیز  سازمان لیگ دارد و باشگاه ها 

آمار  به  توجه  با  نیز  استقلال  و  فولاد  باشگاه های  این  و  هستند 
نتوانستند به میدان بروند و این هم به  بالای مبتلایان به کرونا 
خاطر عدم رعایت پروتکل های بهداشتی بوده است. به هر حال 
شرایط پیش آمده برای این دو باشگاه ناخواسته بود و این موارد 
اجتناب ناپذیر است. در هر صورت اگر خلاف پروتکل ها رفتار کنیم، 

عواقب آن ناگوار خواهد بود.
وی در ادامه درباره کسب یک شکست و یک تساوی در دو هفته 
اخیر توسط صنعت نفت آبادان، گفت: ما همچنان به کسب سهمیه 
سهمیه  این  کسب  برای  بازیکنان مان  و  هستیم  امیدوار  آسیایی 
انگیزه دارند. ضمن این که تلاش می کنیم، در جدول صعود داشته 

باشیم و جایگاه مان را ارتقا ببخشیم.
عیسی زاده در پایان با بیان این که صنعت نفت آبادان در هفته های 
اخیر نسبتا خوب کار کرده است، افزود: امیدوارم در دیدارهای آینده 

عملکرد بهتری را از تیم شاهد باشیم.

رییس هیات بسکتبال خوزستان گفت: نگاه ویژه ای به بسکتبال 
مفیدی  کارهای  که  است  این  هدفمان  و  داریم  استان  در  پایه 
برای این رده سنی در این رشته ورزشی انجام دهیم تا در آینده، 

بسکتبال استان در سطح کشور و آسیا مطرح شود.
مجتبی پیرعباسی در جلسه هدفگذاری هیات بسکتبال خوزستان 
هدفمان  داشت:  اظهار  خوزستان  جوانان  و  ورزش  کل  اداره  در 
سعی  و  است  استان  نقاط  تمام  در  بسکتبال  گسترش  و  توسعه 
می کنیم به استعدادیابی تمرکز بیشتری داشته باشیم تا در آینده 

بازیکنان بیشتری از استان به تیم های ملی راه پیدا کنند.
وی آموزش را مهمترین موضوع در آغاز فعالیت پیش روی این 
هیات در چهار سال آینده برشمرد و گفت: با وجود اینکه به لحاظ 
زیرساخت با مشکل مواجه هستیم اما  تیمهای خوزستان به ویژه 
در رده های پایه همچنان جزو بهترین های کشور هستند و می 

توانند به موفقیتهای خود ادامه دهند.
رییس هیات بسکتبال خوزستان با بیان اینکه بهسازی و نوسازی 
زیرساخت های ورزشی برای توسعه ورزش اهمیت دارد، گفت: بر 

همین اساس سعی می کنیم تا حد ممکن سالن  موجود بسکتبال 
استان واقع در ورزشگاه تختی اهواز را بهسازی و تجهیز کنیم تا 

شرایط فعالیت بسکتبالیست ها بهتر شود.
و مورد  بسترهای لازم  باید  اهداف  پیشبرد  برای  داد:  ادامه  وی 
دانش  ارتقای  و  مهارت افزایی  دوره های  گفت:  شود،  ایجاد  نیاز 
موفقیت  در  مهمی  نقش  مربیان  ویژه  به  و  ورزشکاران  برای 
کشور  سطح  در  را  خوزستان  رتبه  و  داشت  خواهد  رشته  این 

بالا می برد.
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